
Instructions for Using the Sado Niigata Pass 

Benefits 

By showing the Niigata City Loop Bus One Day Pass in Niigata, there are various benefits, such as 

admission discounts and free gifts. For details, please see "Niigata City Loop Bus Guide Map". 

By showing the Sado Local Bus Three Day Pass on Sado Island, there are various benefits, such as 

admission discounts and free gifts. For details, please see the list of benefits.  

You can rent an electric bicycle available at Aikawa Tourist Information Center or Minami-Sado Tourist 

Information Center for the first 2 hours by showing the pass. 

Important Information 

The passes cannot be reissued if lost or stolen. 

Tickets cannot be refunded unless all car ferries are canceled. 

Some bus routes on Sado Island may change seasonally. 

General Information 

Publisher: Sado-Niigata Area Tourism Council 

Address: 353 Ryotsuminato, Sado City, Niigata 952-0014 

Website: www.sado-niigata.com 
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Niigata City Loop Bus One Day Pass 

The Niigata City Loop Bus One Day Pass can be used as a regular ticet. 

Please scratch off the Year, Month, and Day of use. 

Valid only on the scratched day. 

Also enclosed in the pack is a "Niigata City Loop Bus Guide Map" which has bus time tables and routes.  

If you scratch the wrong day, the pass becomes invalid. 

Return Bus Ticket (Niigata Station - Niigata Port) 

Two single-use tickets for specific bus routes (stand No.17 outside Niigata Station → Sado Kisen ferry 

terminal). 

Please get on the bus at the back and get off at the front.  

Be sure to insert the correct ticket into the fare box at the front of the bus. 

Return Car Ferry Second Class Cabin Coupons (Niigata Port - Ryotsu Port) 

Must be exchanged for ferry tickets at the ticket counter. 

Fill in desired date and time before exchange. 

After departing from Niigata Port, the coupon is valid for 10 days.  

The ferry ticket barriers are automatic. Please place the ticket's QR code onto the top of the ticket barrier 

to proceed through the gate.  

Ferry ride takes about 2.5 hours. 

If there are seats available, you can upgrade your seat class or upgrade to the jetfoil by paying the fare 

difference (Please inquire at the Sado Kisen ticket counter) . 

Sado Local Bus Three Day Pass 

Please fill in the date of use. 

Valid for 3 consecutive days from the first day. 

Alse enclosed in the pack is "a Niigata Kotsu Sado Bus Diagram" which has bus time tables and routes.  

Please get on the bus at the back and get off at the front. When you get off the bus, please show the pass 

to the busdriver.  
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使用佐渡新潟通行證說明 

優惠內容 

出示新潟市觀光循環巴士一日乘車券，可享有各種優惠，例如入場折扣或贈送紀念品。詳細資訊請參閱「新

潟市觀光循環巴士導覽地圖」。 

出示佐渡路線巴士三日乘車券，可於佐渡島享有各種優惠，例如入場折扣或贈送紀念品。詳細內容請參閱優

惠列表。 

出示通行證，即可於相川觀光資訊中心或南佐渡觀光資訊中心免費租借電動自行車 2小時。 

重要資訊 

通行證若遺失或被竊，將無法補發。 

除非所有車渡船全數停航，否則無法辦理退票。 

佐渡島部分巴士路線可能會因季節變更而調整。 

基本資訊 

發行單位：佐渡新潟廣域觀光聯絡會 

地址：新潟縣佐渡市両津湊 353號 

官方網站：www.sado-niigata.com 

 

新潟市觀光循環巴士 佐渡汽船 佐渡路線巴士三日乘車券 新潟市官方旅遊指南 佐渡觀光導航 

    
 

https://www.city.niigata.lg.jp/k

anko/kanko/kankobus/kankob

usnitsuite.html 

https://www.sadokisen.co.jp/e

n/ 

https://www.sado-

bus.com/ 

https://www.nvcb.or.jp/multilin

gual/ 

https://www.visitsado.com/tw/ 

 



新潟市觀光循環巴士一日乘車券 

新潟市觀光循環巴士一日乘車券可作為一般車票使用。 

請刮除使用的年份、月份、日期。 

只限於所刮除的日期使用。 

套票內同封有「新潟市觀光循環巴士導覽地圖」，內含巴士時刻表與路線資訊。 

若刮錯日期，乘車券將失效，請注意。 

往返巴士乘車券（新潟站～新潟港） 

含兩張單程票，可使用於特定巴士路線（新潟站萬代口 17號乘車處 → 佐渡汽船渡輪碼頭）。 

請從巴士後門上車，前門下車。 

下車時，請將正確的車票投入駕駛員旁的投幣箱中。 

往返車渡船二等客艙優惠券（新潟港～両津港） 

必須在售票窗口兌換正式船票。 

請事先填寫希望乘坐的日期與時間後再行兌換。 

自新潟港出發後，優惠券有效期為 10天。 

渡輪檢票口為自動閘門，請將船票上的 QR碼放置於閘門感應器上通過。 

航行時間約為 2.5小時。 

若有空位，可於佐渡汽船售票窗口加價升等座艙等級或改乘水翼船（請於佐渡汽船售票櫃檯洽詢）。 

佐渡路線巴士三日乘車券 

請填寫使用日期。 

自刮除日期起，連續 3天有效。 

套票內同封有「新潟交通佐渡巴士導覽圖」，內含巴士時刻表與路線資訊。 

請從巴士後門上車，前門下車。下車時請向司機出示乘車券。 
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